
تنها چند روز تا 9 ساله شــدن حسرت 
قهرمانی سپاهان در فوتبال ایران فاصله 
تاریخی محسوب  است که طلســمی 

می شود.
به گزارش فوتبال 360، سپاهان اصفهان بعد 
از پرســپولیس تهران و مشترک با استقلال 
تهران، دومین تیم پرافتخار تاریخ لیگ برتر 
فوتبال ایران است؛ به طوری که طلایی پوشان 
اصفهانی در طول 22 دوره برگزاری رقابت ها 
توانسته اند 4 بار عنوان قهرمانی را از آن خود 

کنند. 
اوج گیــری ســرخابی های پایتخت در طول 
به ویژه عملکرد درخشــان  یک دهه اخیــر 
پرسپولیســی ها و کســب 6 قهرمانی در 7 
دوره اخیر لیگ برتــر در حالی اتفاق افتاده 
که سپاهانی ها کاملًا از روزهای آرمانی شان 

دور شده اند.

مدیران باشــگاه اصفهانی که تیم شان سابقه 
کسب 3 قهرمانی پیاپی در تاریخ لیگ برتر 
را در کارنامه اش دارد، در سالیان اخیر تلاش 
زیادی برای تکرار دوباره قهرمانی تیم شان در 
لیگ برتر کرده اند اما با این وجود تلاش های 
انجام شــده فرجام خوشــی نداشته است. 
شاید در طول 9 ســال اخیر، سپاهانِ لیگ 
بیست وســوم با توجه به جذب ســتاره های 
پرشمار، بیشــترین شانس را برای شکستن 
این طلسم تاریخی داشت اما روند پرنوسان 
طلایی پوشان باعث شــده تا آن ها در فصل 
جاری هم امیدی برای کســب جام نداشته 
باشــند؛ هر چند روی کاغذ، هنوز سپاهان 
یکی از 3 تیم مدعی کســب عنوان قهرمانی 
اســت اما آنچه در میدان مســابقه به چشم 
می آید، خروج ســپاهان از کورس مدعیان 

قهرمانی است.

به یاد عجیب ترین قهرمانی
تاریخ لیگ برتر!

ســپاهانی ها در چهاردهمیــن دوره لیــگ 
برتر فوتبال ایران بود که توانســتند به مقام 
قهرمانــی برســند؛ آن هــم در فصلی که تا 
روز پایانی تصور می شــد عنوان قهرمانی به 
تراکتور و یا نفت تهران می رسد اما در یکی از 
عجیب ترین روزهای تاریخ فوتبال ایران، نبرد 
سرنوشت ساز تراکتور و نفت با تساوی 3-3 
به پایان رسید و سپاهان در خانه برابر سایپا 
پیروز شد تا در حالی که در تبریز شایعه شده 
بود طلایی پوشان اصفهانی متوقف شده اند، 
شــاگردان حســین فرکی در خانه جشــن 

قهرمانی بگیرند. 
از ابراهیم زاده و قلعه نویی 

تا نویدکیا و مورایس؛ طلسم شکست!
طلایی پوشــان اصفهانی بعد از آن قهرمانی 

روزهای تلخ وشیرین پرشماری را پشت سر 
گذاشــتند. در فصل پس از قهرمانی به مقام 
یازدهم جدول رســیدند، ســپس در لیگ 
شانزدهم حضور در جمع 5 تیم برتر را تجربه 
کردند و کابوس وارترین فصل ســپاهان در 
لیگ هفدهم بود که آن ها در رتبه چهاردهم 
جــدول و در فاصله 5 امتیــازی تا منطقه 
سقوط کار خود را به پایان بردند! سپاهانی ها 
در طول 6 فصل اخیــر، همواره جزو 5 تیم 
برتر بوده انــد و به جز لیگ نوزدهم که مقام 
پنجم را کسب کردند، در 3 فصل دیگر جزو 
3 تیم برتر بوده اند. منصور ابراهیم زاده، امیر 
قلعه نویــی، محرم نویدکیا و ژوزه مورایس از 
جمله سرمربیان شــاخص سپاهان در طول 
9 سال اخیر محسوب می شوند اما هیچ کدام 
از این چهره هــای اسم ورســم دار موفق به 

طلسم شکنی نشدند!
جام حذفی، تنها نقطه امید پایان 

دادن به روزگار سیاه!
سپاهان نه تنها در طول 9 سال اخیر در لیگ 
برتر قهرمان نشــده، بلکه در جام حذفی هم 
آن ها ناکام در کسب جام بوده اند؛ به طوری که 
آخرین قهرمانی طلایی پوشــان اصفهانی در 
جام حذفــی، در فصــل 92-1391 به ثبت 
رسیده و آن ها بیش از یک دهه است که در 

این رقابت ها ناموفق بوده اند. 
شــاگردان ژوزه مورایس در حالی از کسب 
عنــوان قهرمانــی در فصــل جــاری قطع 
امیــد کرده انــد کــه امیدوارنــد در غیاب 
ســرخابی های پایتخــت بتواننــد در جام 
حذفی به مقام قهرمانی برســند تا بعد از 9 
سال چشم انتظاری، ســرانجام یک جام در 
فوتبال ایران به ســپاهان برسد! ناکامی در 
فصل جــاری جام حذفی می تواند طلســم 
قهرمان نشدن ســپاهان در فوتبال ایران را 
به یک دهه برساند که اتفاقی تاریخی است؛ 
آن هم برای تیمی که همواره پرستاره بوده و 

از امکانات مناسبی هم برخوردار بوده است!

کیلیان امباپه، ســتاره فرانسوی، حالا 
در یک قدمی پیوستن به رئال مادرید 

و تکمیل نسل جدید کهکشانی هاست.
به گزارش »ورزش ســه«، امباپــه بالاخره 
طلسم را شکست و نشان داد که قرار نیست 
اتفاقات سال 2022 تکرار شود. او قراردادش 
را با پاری سن ژرمن تمدید نخواهد کرد و به 
صورت قطعی در پایان فصل از این باشــگاه 
جدا خواهد شد. این بازیکن پیش از این در 
حضــور لوئیس کامپوس و لوئیس انریکه در 
ایــن باره با ناصر الخلیفی به توافق رســیده 
بود و این موضوع را شخصا اعلام کرد. هیچ 
راه برگشتی وجود ندارد، داستان او به پایان 

رسیده است.
دورانی که هفت ســال قبل با پرداخت 180 
میلیون یورو به موناکو آغاز شده بود در حالی 
به پایان رســید که حــالا پی اس جی هیچ 
بخشی از این مبلغ را دریافت نخواهد کرد و 
این ستاره تیمش را به صورت رایگان و بدون 

دریافت هیچ پولی از دست داده است.
خبر جدایی او شــایعات بسیاری را در طول 
ایــن مدت به همراه داشــت امــا لیورپول، 
بارسلونا و آرســنال کنار رفتند و تنها رئال 
مادرید که پیش از این در ســال های 2017 
و 2022 هم مدعی اصلی به خدمت گرفتن 
این ســتاره فرانسوی بود منتظر ماند و حالا 
آماده اســت تا ســتاره ای که فلورنتینو پرز 
مدت ها زیر نظر داشت را به هواداران معرفی 
کند: کهکشانی ها آماده بازگشت به سانتیاگو 

برنابئو هستند.
اورلیــن شــوامنی، هافبک رئــال مادرید و 

هم تیمی  امباپه، در تیم ملی فرانســه، پیش 
از این به شــکلی طعنه آمیز اعلام کرده بود 
کــه پاپ کورن هایش را برای تماشــای این 
درام آماده است. طوری که انگار بگوید: »این 

اتفاقات سرگرم کننده خواهد بود.«
و نمی شود او را هم مقصر دانست چون تصور 
بازی امباپه در کنار جود بلینگام، وینیسیوس 
جونیور و رودریگو واقعا جذاب و باورنکردنی 
است. کهکشانی های جدید در واقع سومین 
نسل درخشان در رئال مادرید خواهند بود. 
اولین نســل شــامل لوئیز فیگو، زین الدین 
زیدان، رونالدوی مریخی، دیوید بکام و مایکل 
اوون بودند که همگــی در تیمی رویایی به 

میدان می رفتند.
ســپس نوبت به هیولاهای دوره اول حضور 
کارلو آنچلوتی و زیدان رســید که شــامل 
کریســتیانو رونالدو، گرت بیل، کریم بنزما، 
لوکا مودریچ، کاسمیرو، تونی کروس، سرخیو 
راموس و مارسلو بودند. تاریخی که به همین 
اواخر تعلق دارد و جام هایی فراموش نشدنی 
را برای این باشگاه به ارمغان آورد. حالا نسل 
سوم فرا رسیده است اما تفاوت های بنیادینی 
با قبل دارد. کارت شناســایی نســل جدید 
کهکشــانی ها به ما می گوید کــه بازیکنانی 
هســتند که پیش از این هم موفقیت هایی 
به دست آورده اند، اما در عین حال هنوز در 
دوران رو به رشد فوتبال شان قرار دارند و در 

حال حرکت به سمت اوج گرفتن هستند.
وینیســیوس و رودریگو که حالا 23 ســال 
دارند، در سن بسیار کمی از برزیل به مادرید 
آمدند و اندریک 18 ســاله هم قرار است در 

تابستان به آنها ملحق شود. بلینگام که همین 
حالا یکــی از قدرتمندترین بازیکنان دنیای 
فوتبال اســت تنها 20 ســال دارد و ادواردو 

کاماوینگا 21 ساله است.
برای پیدا کردن بازیکنی با ســن بیشتر باید 
به سراغ شوامنی و براهیم دیاز برویم که 24 
ساله هستند. فدریکو والورده، آندری لونین و 
امباپه که منتظرش هســتند 25 سال دارند 
و ادر میلیتائو 26 ســاله است. تیمی قوی و 
جوان برای ســلطه بر فوتبال اسپانیا، اروپا و 

دنیا در سال های طولانی در پیش است.
با بررســی این فهرست می توانید ببینید که 
خط دفاعی رئال مادرید از هر سه خط دیگر 
آسیب پذیرتر اســت و شاید به همین دلیل 
اســت که چند بازیکن جــوان دیگر مانند 
لنی یورو که متولد 2005 اســت و باشــگاه 
لیــل قصد دارد او را بــا مبلغی به ارزش 60 
میلیون یورو به فروش برساند هم مدنظر این 
باشگاه قرار گرفته است. تیمی جوان، بسیار 
بااستعداد و درخشان در اختیار آنچلوتی قرار 
دارد کــه می تواند آرزوی هــر مربی بزرگی 

باشد. اما چطور قرار است امباپه در این تیم 
جا بیفتد و آنها قرار است با حضور او چطور 
بازی کنند؟ حضــور او در این تیم هنوز به 
صورت رسمی اعلام نشده است، اما هرکسی 
می تواند حدس بزند که آنها برای رسیدن به 
نســل بعدی باید قهرمانان حال حاضر این 
تیم را که در ســال های پایانی فوتبالشــان 
هستند قربانی کنند، مانند مودریچ و کروس. 
جذاب ترین پیشــنهاد این است که امباپه، 
بلینگام و وینیسیوس مثلثی پویا و غیرقابل 
پیش بینی را تشــکیل دهند، اما رودریگو در 
طول این ســال ها ثابت کرده بازیکنی است 
که آنچلوتی حاضر نیست به راحتی از او عبور 
کند. به همین دلیل است که شاید این مثلث 
در صورت نیاز به مربع تبدیل شود و بازیکنی 
مانند شوامنی یا والورده با حضور کاماوینگا 
از آنهــا حمایت خواهد کرد. تصورات بزرگی 
در حــال پرورش اســت و باید منتظر اعلام 
رسمی این باشگاه باشــیم: رئال از حالا در 
رویای کهکشانی های جدید با حضور امباپه 

به عنوان رهبر این پروژه است.

بازخوانی آخرین قهرمانی سپاهان در لیگ برتر
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امباپه رهبر رئال کهکشانی نسخه 2024

تماس نکونام با منتظر محمد 

درخشش منتظر محمد در تیم ملی فوتبال عراق و باشگاه مس رفسنجان باعث 
شــده است تا او پیشنهادهایی از تیم های قطری و عربستانی داشته باشد البته 

جواد نکونام در تماس با این بازیکن تاکید کرده که به او نیاز دارد.
به گزارش ایسنا، منتظر محمد یکی از بازیکنان بسیار خوب و باکیفیت عراقی 
است که در لیگ ایران بازی می کند. کاپیتان تیم ملی امید عراق در تابستان به 
اســتقلال پیوست اما جواد نکونام او را نخواست و این بازیکن به صورت قرضی 
راهی مس رفسنجان شدو فصل بسیار خوبی را با این تیم تجربه کرد.به نوشته 
السومریه عراق، درخشش منتظر محمد با تیم ملی امید عراق و صعود به المپیک 
باعث شده تا او پیشنهادهایی از تیم های قطری و عربستانی داشته باشد. باشگاه 
استقلال در تماس با باشگاه مس اعلام کرده است که حضور قرضی منتظر محمد 
در مس تمدید نخواهد شد و این بازیکن فصل بعد باید به استقلال برگردد. سایت 
WinWin عراق هم نوشــت: جواد نکونام شخصا با منتظر محمد تماس گرفته 
اســت و به او اعلام کرده که در برنامه هایش برای فصل بعد قرار دارد و باید به 
اســتقلال برگردد. این تماس نکونام باعث خوشحالی منتظر محمد شده است و 
همین باعث شــده تا به بازگشت به استقلال برای فصل بعد علاقه داشته باشد. 
سایت السومریه نوشت که ارزش منتظر محمد قبل از انتقال به لیگ ایران 350 
هزار دلار بود که اکنون باتوجه به درخشش او این رقم افزایش پیدا کرده است.

شکایت ارسلان مطهری از استقلال رد شد

کمیته وضعیت بازیکنان آرای خود را درباره سه پرونده مطروحه صادر کرد.
به گزارش ایسنا، آرای صادره به شرح زیر است:

*در پی شــکایت امیرارسلان مطهری از باشگاه استقلال تهران، کمیته وضعیت 
با توجه به عدم احراز ســمت شخص ارائه کننده درخواست، حکم به رد دعوی 

خواهان صادر کرد.
*با توجه به شکایت رضا علیاری از باشگاه خیبرخرم آباد، این باشگاه به پرداخت 
مبلغ 4 میلیارد ریال بابت اصل خواســته و مبلغ 152 میلیون و 600 هزار ریال 

بابت هزینه دادرسی در حق خواهان محکوم شد.
*در پرونده شکایت فراز امامعلی از باشگاه مس رفسنجان، این باشگاه به پرداخت 
مبلغ 22 میلیارد ریال بابت اصل خواسته و مبلغ 839 میلیون و 300 هزار ریال 
بابت هزینه دادرســی در حق خواهان محکوم گردید. همچنین کمیته وضعیت 

نسبت به دعوی خواهان به میزان 11 میلیارد ریال قرار رد صادر کرد.

فوتبال

پیروزی آویسپا با پاس گل زاهدی

یاران شهاب زاهدی توانستند برد ارزشمندی در جی لیگ به دست بیاورند.
به گزارش ایسنا، در هفته سیزدهم رقابت های جی لیگ ژاپن یک دیدار برگزار 
شد که در آن آویسپا توانست 3 بر 2 کیوتو را از پیش روی بردارد. در این دیدار 

شهاب زاهدی پاس گل اول تیمش را داد.
ریوگا ساتو، ماسایا تاشیرو و کازویا کونو برای آویسپا در این دیدار گلزنی کردند. 
یاران شهاب زاهدی با 3 امتیاز این دیدار به رده هشتم جدول رده بندی صعود 

کردند.
زاهدی از سال 2021 در تیم زوریا لوهانسک در لیگ دسته اول اوکراین بازی 
کرد و پس از حضور در پوشــکاش مجارســتان راهی پرسپولیس شد تا اینکه 
تصمیــم گرفت حضــور در فوتبال ژاپن را تجربه کند و راهی فوکوئوکا شــد. 
قرارداد او 30 ژوئن 2024 به پایان می رســد. او در این فصل در 16 بازی برای 
پرسپولیس در لیگ شش گل به ثمر رساند و یک گل نیز در لیگ قهرمانان ثبت 

کرد ولی پس از یک نیم فصل از سرخپوشان جدا شد.

جایگزین توخل انتخاب شد؟

طبق اعلام روزنامه اسکای اسپورت 1 آلمان هانسی فلیک با سران باشگاه بایرن 
به توافق رسیده و جایگزین توماس توخل خواهد شد. به گزارش ایسنا، سرانجام 
بایرن مونیخ بعد از مذاکره با چند سرمربی بزرگ برای جایگزینی توماس توخل 

به نظر می رسد که گزینه نهایی را انتخاب کرده است.
شــبکه اسکای اســپورت 1 آلمان اعلام کرد که سران باشــگاه بایرن مونیخ در 
تماسی که با فلیک داشتند با او به توافق رسیده اند. طبق اعلام اسکای اسپورت 
خود فلیک  هم به بازگشت به بایرن مونیخ علاقه دارد و به همین  خاطر به نظر 
می رسد که بایرن در نهایت پرونده انتخاب جایگزینی توماس توخل را با انتخاب 
فلیک بسته است و او سرمربی جدید بایرن خواهد بود. بایرن مونیخ پیش از این 
روزهای بســیار خوبی را با فلیک تجربه کرد و او باوجود آنکه در ابتدا ســرمربی 
موقت بایرن بود اما توانست سه گانه را با این تیم کسب کند و در نهایت بعد از 
درخشــش در این تیم بود که به عنوان سرمربی تیم ملی فوتبال آلمان انتخاب 
شد که البته روزهای ناامید کننده ای را با ژرمن ها تجربه کرد. بایرن مونیخ یکی 
از بدترین فصل های تاریخ خود را تجربه کرد و باوجود درخشش هری کین در 

خط حمله، فصل را بدون جام به پایان خواهد رساند.

خارجی

کاندیداهای فدراسیون ژیمناستیک 
تایید صلاحیت شده اند؟

در حالی که انتخابات فدراسیون ژیمناستیک قرار است 24 
اردیبهشت برگزار شود اما هنوز مشخص نیست کاندیداهای 

این فدراسیون تایید صلاحیت شده اند یا خیر.
به گزارش ایسنا، انتخابات فدراسیون ژیمناستیک دوشنبه 
24 اردیبهشــت و با حضور سه کاندیدا )کاندیداهای ثبت 
نام شده در دوره قبل( برگزار می شود. زهرا اینچه درگاهی 
رئیس فعلی، حبیب نوظهوری و عابد حقدادی کاندیداهای 

حاضر در این مجمع انتخاباتی خواهند بود.
با وجود اینکه کمتر از 48 ساعت تا برگزاری انتخابات این 
فدراســیون زمان  باقی مانده، اما تا این لحظه مشــخص 
نیســت که کاندیداهای این فدراســیون تایید صلاحیت 

شده اند یا خیر؟
علت ترک اعضای مجمــع در انتخابات قبلی همین تایید 
صلاحیت نشدن یکی از کاندیداها بود. با این وجود به نظر 
می رسد که باید وزارت ورزش قبل از آغاز مجمع انتخاباتی 
این فدراســیون تایید صلاحیت کاندیداها را اعلام کند تا 
روند انتخابات در حضور نماینده های فدراسیون جهانی با 

مشکل روبرو نشود.
مشــکل دیگر در برگزاری این انتخابات این است که هنوز 
کاندیداها در مورد اعضای حاضر در مجمع اطلاعاتی ندارند. 
بعد از برگزاری کمیسیون های ورزشکاران، داوران و مربیان،  
ظاهرا اســامی اطلاع رسانی نشــده و همچنین مشخص 
نیست که تکلیف 10 هیاتی که با سرپرست اداره می شوند 
چیست. سرپرست ها به مجمع دعوت شده اند اما مشخص 

نیست که حق رای دارند یا خیر.
زهرا اینچه درگاهی با پایان دوره ریاســتش در فدراسیون 
ژیمناســتیک )19 تیــر 1400( صندلــی ریاســت این 
فدراسیون را رها نکرد تا اینکه بعد از چند ماه کش و قوس 
در 23 دی 1400 وزیــر ورزش وقت، حمید احمدی را به 
عنوان سرپرســت این فداسیون انتخاب کرد. با پایان دوره 
6 ماهه سرپرستی احمدی، طاهر علوی، زهرا مرزوقی )دو 
ماه( و عابد حقدادی به عنوان سرپرســتان این فدراسیون 

معرفی شدند.
انتخابات فدراســیون ژیمناستیک در اسفند 1401 برگزار 
شد اما به دلیل ترک کردن مجمع توسط طرفداران اینچه 
 ،FIG درگاهــی و گزارش نماینده فدراســیون جهانی به
این انتخابات مورد پذیرش فدراسیون جهانی قرار نگرفت. 
پروســه ابطال انتخابات بیشــتر از 9 ماه طول کشید و در 
نهایت هم اوایــل دی ماه زهرا اینچه درگاهی مجددا بدون 

هیچ حکمی به عنوان رئیس به فدراسیون برگشت.

واکنش دختران راگبی باز
به نگرفتن پاداش مدال آسیایی

ســرمربی تیم ملی راگبــی زنان گفت: از شــخص آقای 
کیومرث هاشمی که فردی ورزشی است درخواست داریم 
به داد دختران راگبی باز برســد و از مدال آوران راگبی که  

مورد بی مهری قرار گرفته اند تقدیر به عمل آید.
زهرا قربانی با اشاره به عدم تجلیل از تیم ملی راگبی زنان 
ایران که برای نخســتین بار در تاریخ به مدال برنز آســیا 
رسید، در گفت و گو با ایسنا، اظهار کرد: رشد راگبی زنان 
و نتیجه تاریخی در آســیا با حمایت شــخص سرپرست 
فدراســیون انجام شــد، در صورتی که ما توقع داشتیم با 
حضور آقای کیومرث هاشمی وزیر ورزش و جوانان که خود 
از جنس ورزش هســتند و جایگاه ورزش های المپیکی را 

می شناسند اوضاع راگبی بهتر  شود. 
از معاونت بانوان وزارت ورزش نیز انتظار توجه بیشــتری 
داریم چون این تیم پتانســیل کســب مدال در بازیهای 
آســیایی را دارد و می توانیم به عنوان دومین تیم ورزشی 
زنان ایران در بازی های آسیایی، سهمیه حضور کسب کنیم 

و به دنبال تاریخ سازی در این رویداد بسیار مهم باشیم.
قربانی در مــورد غیبت تیم ملی راگبی زنان در مراســم 
تجلیل از ورزرشــکاران، خاطرنشــان کرد: چون دختران 
راگبی باز اهل حاشیه و جنجال نیستند موفقیت آنها دیده 
نمی شود و مظلوم واقع شده اند در حالی که ما هم فرزندان 
این مرز و بوم هستیم و مانند دیگر رشته ها از حقوق عامه 
ورزش کشور ســهم داریم، وزیر محترم ورزش نباید اجازه 
دهد با رشته های ورزشی ســلیقه ای برخورد شود. راگبی 
بازها عاشق ورزش خودشان هستند و مهم است به خواست 
جوانان ورزشکاران این رشته المپیکی احترام گذاشته شود.
وی افزود: برای جامعه راگبی جای تعجب داشــت که چرا 
در اهدای جوایز مدال آوران به دختران راگبی باز بی مهری 
شــد در حالی که برخی رشــته های دیگر همین مدال را 

گرفتند و تجلیل شدند. 
حتی برخی رشــته ها در مسابقات ســطح پایین شرکت 
کردند و ورزش آن ها المپیکی نیســت و در کل دنیا شاید 
تعداد فدراسیون هایشان به تعداد فدراسیونهای راگبی در 

آسیا نرسد اما جایزه دریافت کردند.
ســرمربی تیم ملی راگبــی زنان ادامه داد: تیــم ایران در 
حالی در مسابقات آســیایی قطر میزبان را شکست داد و 
به اولین مدال تاریخش در آســیا رسید که تمام بازیکنان 
قطر و اکثر تیم ها خارجی و عمدتا اروپایی بودند اما مغلوب 
اراده دختران ایران شــدند. این در حالی اســت که مدال 
تاریخی زنان ایران حتی واکنش رئیس کنفدراسیون آسیا 
را در پی داشــت و از پیشرفت چشمگیر دختران ایرانی با 
نامه ای رســمی تشکر کرد. قربانی اظهار کرد: رشته ما هم 
در بازیهای آســیایی حضور دارد و هم در المپیک، اما در 
حد فدراسیونهای غیرالمپیکی هم به آن توجه نمی شود که 
دلیل آن را فقط می توان برخورد سلیقه ای یا نبودن آگاهی 

لازم نسبت به این ورزش دانست.
وی بــا بیان این که شــخص وزیر ورزش بــه داد راگبی 
زنان برسد، خاطرنشــان کرد: این رشته پرطرفدار است و 
می توانیم برای ایران در بازیهای آســیایی مدال بگیریم. ما 
ظرفیت حضور و مدال آوری در المپیک آینده را داریم. وزیر 
ورزش که ســابقه حضور در کمیته ملی المپیک را دارد به 
خوبی با وزن و جایگاه  ورزش راگبی آشناست و از او طلب 
کمک و استمداد داریم. قربانی افزود: سرپرست فدراسیون 
راگبی سالهاســت دســت تنها همه کار کرده و صداقت و 
تلاش او بر جامعه راگبی و ورزش پوشیده نیست و  شخص 
وزیر ورزش می توانند از او حمایت لازم را داشــته باشند. 
از ایشان درخواست کمک داریم تا تمهیداتی بیاندیشند و 
راگبــی را هم به عنوان ورزش مهم و مدال آور مورد تقدیر 

قرار داده و بر روند توسعه آن کمک کنند.

ژیمناستیک

راگبی
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شرط فرصت دوباره به »گرایی« آتیلا و چالشی به نام مجوز!
آبی پوشــان پایتخــت برای 
دومین بــازی پیاپی با چالش 
عدم صدور مجوز سرپرســت 

تیم خود مواجه هستند.
به گزارش فوتبال 360، اســتقلال 
باید شامگاه دوشنبه بیست وچهارم 
اردیبهشــت ماه در جریــان هفته 
بیســت وهفتم لیگ برتــر فوتبال 
ایــران، آخرین بــازی هفته را در 

ورزشــگاه آزادی تهران برابر فولاد خوزســتان برگزار کند. با توجه به حساســیت کورس 
قهرمانی، آبی پوشــان پایتخت برای تثبیت جایگاه خود در رتبه نخست و گام برداشتن در 
مســیر قهرمانی در لیگ بیست وسوم، راه چاره ای جز کسب 3 امتیاز مسابقه روز دوشنبه 
ندارند. استقلالی ها بعد از گذراندن هفته ای پرماجرا، سرانجام توانستند بردی دراماتیک را 

در بازی قبلی برابر ذوب آهن جشن بگیرند تا صدرنشین لیگ بیست وسوم بمانند.
آبی ها از ابتدای فصل مشــکلات متعددی داشــته اند که یکی از مهم ترین آن ها، چالش 
خالی بودن نیمکت استقلال است. رعایت قانون سقف بودجه باعث شد تا حواشی زیادی 
از ابتدای فصل میان کادرفنی و مدیریت باشــگاه اســتقلال شکل گیرد که در نهایت این 
مناقشــه، علی خطیر پیش از پایان فصل از سمت خود کنار رفت. در هفته های گذشته و 
با توجه به مصدومیت ها و محرومیت های ســریالی بازیکنان استقلال، نکونام با استفاده از 

بازیکنان جوان و زیر 23 سال سعی داشته تا نیمکت خود را تکمیل کند.
از مربی بدنساز تا مدیر رسانه ای سکونشین!

ســرمربی استقلال در کنار مشــکلات موجود در زمینه کمبود بازیکن، در فصل جاری با 
چالش کمبود همکار روی نیمکت تیم خود هم مواجه بوده اســت؛ به طوری که از ابتدای 
فصل، مجوز حضور یوســو سسما، مربی بدنساز آبی پوشان پایتخت روی نیمکت استقلال 
صادر نشــده و گفته می شــود این موضوع مرتبط با قوانین سقف بودجه است. در اتفاقی 
عجیب و کم سابقه در طول 2 دهه اخیر، آبی ها بخش مهمی از فصل جاری را بدون مدیر 
رسانه ای پشت سر گذاشتند و همچنان هم جواد نکونام به تنهایی در نشست های خبری 

شرکت می کند.
نکونام در زمینه انتخاب مدیر رسانه ای، به دنبال معرفی گزینه خود به باشگاه بود و جالب 
آنکه برای مقطعی کوتاه، مجوز فعالیت سعید اکبری در نقش مدیر رسانه ای استقلال صادر 
شــد اما با توجه به عدم رفع مسائل غیرفوتبالی موجود برای او، از ادامه فعالیت اکبری در 
نقش مدیر رسانه ای استقلال جلوگیری شد تا روی نیمکت استقلال یک جای خالی مهم 
نمایان باشد و اکبری از روی ســکوهای ورزشگاه آزادی کار خود را دنبال می کرد. بعد از 
علی سامره و نصرالله خواجه گیری، در ادامه تغییر و تحولات سرپرست تیم استقلال، آتیلا 

حجازی در قامت سرپرست جدید منصوب شد.

فرنگی  کشتی  ملی  تیم  مربی 
گرایی  محمدعلی  گفت:  ایران 
باید  محرومیتش  پایان  از  بعد 
خودش را محــک بزند و اگر 
تورنمنت مجارستان  بتواند در 
او فرصت دوباره  به  طلا بگیرد 

می دهیم.
حســن حســین زاده مربــی تیم 
ملی کشتی فرنگی در گفت وگو با  
مهر، درباره آخرین شرایط ملی پوشــان کشتی فرنگی و حضور در مسابقات رنکینگ دار 
مجارســتان و ارمنستان گفت: خدا را شکر کشتی فرنگی در آرامش کار می کند و شرایط 
خوبی دارد. ما در مســابقات قهرمانی آســیا موفق به کسب 9 مدال شدیم، کشتی گیران 
همه عالی کار کردند. بعد از این مسابقات بلافاصله رقابت های جام تختی در اهواز برگزار 
شد که تیم ارمنستان با کشتی گیران خوبی حضور پیدا کرده بود. در مسابقات جام تختی 

کشتی گیران را محک زدیم.
وی ادامه داد: قرار اســت نفرات اول را به مســابقات رنکینگ دار مجارستان اعزام کنیم، 
برخی از کشــتی گیران را در مســابقات ارمنستان شرکت خواهند کرد. هدف اصلی ما در 
کشــتی فرنگی پشتوانه سازی اســت. تورنمنت رنکینگ دار مجارستان در سطح بالایی 
برگزار می شود، در دو وزن 60 و 67 کیلوگرم بین مهدی محسن نژاد، امیررضا ده بزرگی، 
محمدرضا گرایی و سعید اسماعیلی به نوعی انتخابی تیم ملی برای حضور در رقابت های 
المپیک برگزار می شــود، همچنین پوریا دادمرز، علیرضا مهمدی هم به این مســابقات 
اعزام می شــوند. قرار اســت محمدعلی گرایی هم در وزن 82 کیلوگرم کشــتی بگیرد و 
خودش را در این مســابقات محک بزند. مربی کشــتی فرنگی در پاسخ به این سوال که 
چــرا محمدعلی گرایی را بعد از اتمام محرومیــت در وزن غیرالمپیکی قرار دادید، گفت: 
محمدعلی گرایی یکی از کشتی گیران خوب ماست و بعد از محرومیتش دوباره به او میدان 
دادیم. کشتی گیران وزن 77 کیلوگرم در چندین مسابقه محک خوردند، هدف ما این بود 
که او هم در کنار این کشتی گیران تمرینات خود را پیگیری کند و سرمایه های کشتی را 
حفظ کنیم. حسین زاده در واکنش به این سوال که باتوجه به اینکه المپیک پیش روست، 
آیا محمدعلی به تصمیم کادر فنی مبنی بر اینکه در یک وزن غیرالمپیکی کشتی بگیرد 
اعتراض نکرده است، خاطرنشان کرد: او بسیار کشتی گیر قانعی است و به تصمیمات کادر 
فنــی احترام می گذارد. او قصد دارد در یک تورنمنت محک بخورد و بعد از آن کادر فنی 
در موردش تصمیم بگیرد. مسابقات رنکینگ دار مجارستان از سطح بالایی برخوردار است 
و ما هم تا آن زمان وقت داریم تا شــرایط بدنی محمدعلی را ارزیابی کنیم. اگر او بتواند 
در مسابقات رنکینگ دار مجارســتان مدال طلا کسب کند، قطعاً کادر فنی به او فرصت 

دوباره خواهد داد.


